

NowyStyl

Xenium





Designed by
Martin Ballendat

Chairs for all your needs

Ein Stuhl zu Ihren Diensten

A charmingly simple design and incredible flexibility – these are the most distinctive features of Xenium. The chairs adjust perfectly to the user's body shape, ensuring healthy sitting. Plus, their design and functionality meet the highest standards. The line is characterised by modern solutions and a huge range of adjustment options, which help Xenium chairs fulfil all expectations.

Ein ansprechendes Design gepaart mit überzeugender Flexibilität zeichnen die Sitzmöbellinie Xenium aus. Die Stühle passen sich der Körperform des Nutzers optimal an und garantieren so ergonomischen Komfort in jeder Position. Die Stuhlserie Xenium wurde in Funktion und Design für höchste Ansprüche konzipiert.





Adjustment range

Einstellbereich



Minimum adjustments range
Minimaler Einstellbereich

HEADREST HEIGHT
adjustment up to 60 mm
Höhenregulierung der
Kopfstütze bis zu 60 mm

BACKREST
adjustment up to 90 mm
Einstellung der
Rückenlehne bis zu 90 mm

ARMRESTS
adjustment up to 110 mm
Einstellung der Armlehnen
bis zu 110 mm

SEAT DEPTH
adjustment up to 100 mm
Einstellung der Sitztiefe
bis zu 100 mm

SEAT HEIGHT
adjustment up to 125 mm
Einstellung der Sitzhöhe
bis zu 125 mm



Maximum adjustments range
Maximaler Einstellbereich



**Scan for more
information:**



© Copyright 2024 Nowy Styl sp. z o.o.

Nowy Styl sp. z o.o. reserves the right to change the constructional features and finishes of products.

| Die Nowy Styl sp. z o.o. behält sich das Recht vor, technische Änderungen und Anpassungen der Stoff- und Oberflächenauswahl vorzunehmen.

Note: Colours and patterns illustrated here may vary from the originals.

| Wichtiger Hinweis! Die im Druck dargestellten Farben können von den Originalfarben abweichen.

Presented products available in accordance with the market offer.

| Die abgebildeten Produkte zeigen das Angebot des jeweiligen Marktes.

Publications of Nowy Styl sp. z o.o.
Brands and trademarks used herein are the property of NSG TM sp. z o.o.

www.NowyStyl.com

